

## Student Affairs Office

Dear Residents,

### **Important Notice**

#### **Enhancing Precautionary Measures against Severe Respiratory Disease Associated with a Novel Infectious Agent**

In response to the surge of suspected / confirmed cases of Novel Coronavirus Infection both within and outside Hong Kong, the ensuing precautionary measures will be implemented in the four student halls / quarters with effect from 29 Jan 2020 (Wed) to enhance the protection to the student hall community.

1. Visitors will not be allowed until further notice; and
2. All residents will be required to fill in a *Health Declaration for 'Severe Respiratory Disease associated with a Novel Infectious Agent'* and return the form to designated collection boxes of Hall Management Office on or before 7 Feb 2020 (Fri).

We appeal to you to watch out for the latest development of novel infectious cases and maintain good personal hygiene at all times, especially to those who will be travelling outside Hong Kong during the Chinese New Year Holidays. If you are unwell during the holidays, please seek medical consultations at the nearest public hospital at once.

Thank you for your understanding and support.

Hall Management Section

Student Affairs Office

24 Jan 2020

## 學生事務處

各位宿生：

### 重要通告

#### 加強預防「嚴重新型傳染性病原體呼吸系統病」措施

為應對「嚴重新型傳染性病原體呼吸系統病」個案在本港及外地急增的情況，學生宿舍的四個舍堂將於 2020年1月29日(星期三)起實施以下預防措施，以加強對宿舍員生健康的保障：

1. 宿舍謝絕訪客探訪，直至另行通知；及
2. 所有宿生均需填寫學生宿舍「嚴重新型傳染性病原體呼吸系統病」健康申報表，並於 2020年2月7日(星期五)前將填妥申報表放進宿舍管理處指定的收集箱內。

我們呼籲大家密切留意「嚴重新型傳染性病原體呼吸系統病」疫情的最新發展，並時刻保持個人衛生，尤其將於農曆新年假期期間離港外遊的同學。如你在農曆新年假期期間感到不適，請儘快到就近的公立醫院求醫。

感謝你的體諒及支持。

學生事務處

舍堂管理組

2020年1月24日